
Sprawozdanie Wójta Gm. -  listopad –grudzień 2024 r. 

Szanowni Państwo, P. Przew, Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, przedstawiam 

państwu sprawozdanie Wójta Gm. w czasie od ostatniej sesji tj. od 15 listopada do dziś, czyli 

do 20 grudnia 2024 r. 

15.11.24 r. 

Podsumowanie 20 lecia Euroregionu Pradziad. Pozyskiwanie środków na rewitalizacje figur 

św. Nepomucena, budowa wiat w Skoroszycach, m. Pniewie, Mroczkowej, rewitalizacja 

Drogi św. Jakuba, krzyża granicznego Księstwa Biskupów Wrocławskich  z XIV w., 

rewitalizacja przestrzeni wokół Kościółka w Polu, inwestycje miękkie dot. FFG, kiermaszu 

bożonarodzeniowego - to niektóre inwestycje zrealizowane z funduszy pozyskanych dzięki 

współpracy z Euroregionem Pradziad. Na mapie Euroregionu Gm. Skoroszyce jest jasnym 

widocznym punktem. 

29 listopada 2024 r. 

Mija 10 lat powołania mnie na Wójta Gm. Skoroszyce. To także 10 lat rozwoju Gminy 

Skoroszyce. Obchody tego Jubileuszu odbyły się w pawilonie sportowym i na hali sportowej. 

Zachęcam do obejrzenia relacji na stronie gminy  w zakładce Transmisje z Rady Gminy, na fb 

Wójta Gm i na fb Gm. Skoroszyce. Dziękuję sołectwom za reprezentację w Turnieju Sołectw 

o Puchar Wójta. Zabrakło Makowic. To ważne wydarzenie w życiu naszej gminy. Ekspozycja 

dot. zrealizowanych działań - inwestycji jest udostępniona w korytarzu Urzędu Gm. na 

parterze i 1. piętrze.  

3.12.24 r. 

Konferencja Dyrektorów 3 ZS-P w Gm. Skoroszyce. Dotyczyła budżetu na 2025 r. i spraw 

bieżących w szkołach i przedszkolach. 

9.12.24 r. 

• Sesja nadzwyczajna  

• Spotkałam się z Ks. Proboszczem parafii w Skoroszycach  w kwestii cmentarza. W 

spotkaniu brały udział jeszcze dwie osoby – P. Ewa Gruszka i Izabela Wielgosik. 

Zogranizowałam to spotkanie, ponieważ dowiedziałam się od postronnych osób, że na 

cmentarzu są powbijane słupki geodezyjne dzielące teren cmentarza. Stąd moja wola 

rozmowy, wyjaśniającej tę kwestię z Ks. Proboszczem. Cmentarz leży na dwóch 

działkach nr 90 i 91/2, z których jedna 91/2 nie jest własnością parafii. Podjęłam kroki dla 

uregulowania tej kwestii. Pierwszy krok to zmiana w planie zagospodarowania 

przestrzennego, o co wnoszę projektem uchwały, prosząc Państwa Radnych o 

przegłosowanie.    

11.12 24 r. 

Sesja nadzwyczajna dot. zmian w budżecie. Odsyłam Państwa do biuletynu informacji 

publicznej, gdzie udostępnione są transmisje z Rady Gminy. 

16.12 24 r. 

Zawiązana została „Akademia UKS Skoroszyce” dzięki inicjatywie P. Dyr. Jacka Patrysa 

celem rozwoju sprawności fizycznej naszych najmłodszych. W spotkaniu założycielskim 

brało 10 osób – pasjonatów sportu, choć z pewnością w naszej gminie jest ich dużo więcej. 

Liczymy z szeroką współpracę. 



18.12.24 r. 

Zarząd ZG OSP RP. Strażacy otrzymali sprzęt ppoż. zakupiony z funduszy Urzędu 

Marszałkowskiego w Opolu. 

Dziękuję dyrektorom ZS-P za zaproszenia, piękne uroczystości wprowadzające w aurę Świąt 

Bożego Narodzenia, piękna oprawa, występy uczniów po społu z ich nauczycielami – 

wychowawcami, niezapomniane chwile w szkole Sidzinie na „Opowieści wigilijnej” Charles 

Dickensa, na jasełkach, w Skoroszycach wraz z P. Dyrektorem, Radą Rodziców, P. Sołtysem 

urządzone Mikołajki. Dziękuję za zaproszenie P. Sołtysowi do Chróściny. Nie na wszystkich 

mogłam być ciała, ale mentalnie – takim telepatycznym mostem zawsze jestem z Państwem. 

Dziękuję. 

 

Z poważaniem 

Wójt Gm. Skoroszyce 

B. Dybczak 


